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Обосновывается актуальность социально-философского осмысления морального кризиса, имеющего 
место в современной российской действительности. Определена аксиологическая специфика моральных 
норм и ценностей индивидов, которая обусловлена рядом противоречивых тенденций. Особое внимание 
уделено моральным ценностям «среднего» россиянина и их месту в системе общественного сознания. 
Введено понятие «моральная поливалентность личности среднего» россиянина». Концепция «моральной 
поливалентности личности «среднего» россиянина» рассмотрена автором с позиции аксиологии. 
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Ju.V. Artyukhovich 
Moral values of the “middle” Russian man 

It is grounded the topicality of social-and-philosophic interpretation of the moral crisis that takes place in 
Russian modern reality. It is defined the axiological specificity of moral norms and values that is conditioned by a 
range of contradictory tendencies. Special attention is paid to moral values of the “middle” Russian man and their 
place in a system of social consciousness. It is introduced the notion of “moral polyvalency of “middle” Russian 
man's individuality”. The conception of “moral polyvalency of “middle” Russian man's individuality” is considered 
by the author from the viewpoint of axiology.  
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